
Agent Ricciego: Naciskaliśmy na transfer

News - ASRoma.pl

Tak jak w poprzednim mercato, między Ljajicem i Iturbe, tak i teraz,

pomiędzy Iturbe i Riccim, rozgrywała się do ostatnich chwil walka o to

który pozostanie w Romie. Oczywiście wszystko to przenośnia, gdyż ów

pojedynek miał miejsce przede wszystkim w głowie Waltera Sabatiniego.

On i klub zdecydowali się zostawić ponownie Argentyńczyka.

Iturbe był tymczasem jednym z najsłabszych piłkarzy w meczu Ligi Europy z Viktorią

Pilzno, w spotkaniu, w którym otrzymał prawdziwą szansę, ze względu na pierwszy

w sezonie występ w wyjściowym składzie. Tymczasem Federico Ricci był jednym z

bohaterów wysokiej wygranej Sassuolo z Bilbao. Agent piłkarza, Giovanni Bia,

udzielił wywiadu dla tuttomercatoweb.com, w którym mówił o podjętym latem

wyborze:

- Trzy miesiące temu, po zakończeniu sezonu w Crotone, powiedzieliśmy sobie, że

idealnym miejscem może być Sassuolo. Chciało go wiele drużyn, był bliski

pozostania w Romie, która wypuściła go dopiero w ostatnim dniu mercato po wielu

naciskach z naszej strony. Sassuolo jest idealnym miejscem dla młodych.
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